Checklist of Requirements for Returning Workers Domestic Worker (Balik-Manggagawa) from Lebanon

Documentary Requirements	Instructions (to be arranged accordingly in 2 sets)					
Balik-Manggagawa Information Sheet	The worker should properly fill-up the BM information sheet.					
Notarized Employment Contract (NEC), with Undertaking and Contingency Plan (CP)	Employment Contract must be signed by the employer and worker in all pages and notarized. Undertaking and CP to be signed by the Employer					
3. Worker's Passport	Must be valid at least six (6) months from the date of intended departure to Lebanon.					
4. Certificate of Employment	Must be properly filled out and signed by employer					
Worker's Work Permit (with English translation if it is in Arabic)	Must be valid until the worker returns to Lebanon and the translation should be done by any sworn translator					
Worker's Residence Permit (with English translation if it is in Arabic)	Must be valid until the worker returns to Lebanon and the translation should be done by any swom translator					
6. Any copy of Employer's ID/ passport	ID/passport should have the signature of the employer same with the employment contract. If the employer submits his/her Lebanese ID, it should be translated to English					

- Upon completion of all the requirements, scan and send to <u>poloiebanoneval@gmail.com</u> for review and request for the schedule of appointment for processing and verification of employment contract.
- 3. For further inquiries, please call POLO hotline at 71 418 657 (watsapp)

PAYMENT SCHEDULE

1. Contract Verification Fee, POLO = \$10.00 2. Membership, OWWA = 25.00

TOTAL

\$ 35.00

 				٠.
			•	

THIS FORM IS NOT FOR SALE

USE BLACK OR BLUE PEN ONLY

TIME RECEIVED	TIME RELEASED
BM EVALUATO	R:
BM ASSESSOR	









PAG-I

BALIK-MANGGAGAWA INFORMATION SHEET

DATE:	
DO NOT WRITE ON THIS SPACE (For POEA, OWWA, Philhealth, Pag-Ibig Only)	
CG No.:	
RFP nO.:	
Assessment No.:	
Assessed Amount: POEA:	
OWWA:	
PHILHEALTH:	
PAG-IBIG:	

Approval of Authorized Agency Representative

					_
ast Name assport No.:	First Name		Name Ext. ((e.g. Jr.,HI)	Middle Na
irthdate: /	/		Sex:	Male	Female
DD / MM	/ YYYY		Civil Status:	Single	Widow/er
sce of Birth:				Merried	Legally Separa
ome Address in the Philippines:	Lot No. Black No. Phase No.	Ho	uee No. Si	treet Name	Subdivision
Municipality/City	1	Province		•	ZIP Code
SS No.:			Pag-IBIG RTN/MID):	
elephone/Cellphone No.			Email Address:		
iother's Full Maiden Name:					
of Secure (4	Last Name		First Name		Middle Name
ame of Spouse (if married):	Last Name		First Name		Middle Name
7, 4°, 4	A A TO S	1.77 1.74			
ame of Company/Employer:					
ddress of Employer:		••			
el. No./Fax No./E-Mail Addres	5 8:		Salary / Currency	r:	
osition:			Contract Duration		
ate of last deployment from the	ne Philippines:		_ _Date of recent ret	turn/arrival to the P	hilippines:
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	LEGAL BENEFICIAL	RIES / QU	ALIFIED DEPEN	DENTS	- Way - Mark
hildren (20 years old and below) - 50 years old and above) - Senior (-			Marriage Certificate;	Parents
Complete N	ame	Sex	Relationship of OFW to Dependent/s		Date of Birth
		that the at-			ared by
nereby certify that the above state ny spouse / brother/sister.	ements are true and correct and t	mat the abo	ve-namea dependeni	is nave not dee n dec	ared by
			Worl	ker's Signature Ove	Printed Name
	FOR B	M GROU	P/AGENCY		

			•

EMPLOYMENT CONTRACT FOR LEBANON

For Filipino Household Service Workers سند عمل سبدی منطق بندم فی فعنقول من فلبلیین

This employment contract is executed and entered into by and between:

تونتنيذ عقد العمل وأبر م في ما بين:

A. First Party (Employer)	أ. الطرف الأول (صلحب العل)
Full name	الإسد الكامل
Nationality	العنسية
Bom in	سيسية مكان الولادة
Place of residence	سمل الإقلمة
Family Status	مصل المتلق الوضع الماثلي
Location of Register	عرب على مكان القيد
ID, Individual Registration Certificate	سين سب الهوية، إخراج قيد فريني
Address	المتوان :
Telephone	رقم الهاتف
Mobile	رقم الْعَلَيْوِي
B. Second Party (Worker)	ب- المارث الثاني (العامل/ة)
Full name	
Nationality	الإسم الكامل
Passport Number_	المنسية المسية المسابق
	رقد جواز السفر
Date of Issue	تاريخ الإصنار
Diese of Rapity	ناريع النباء الشائدية
Bore in	مكان الولادة
Family States	الوضع العائلي المنافية المنافعة العائلي المنافعة العائلي المنافعة العائلي المنافعة العائلي المنافعة المنافعة المنافعة العائلي المنافعة المنافعة العائلي المنافعة المن
Place of residence	
Name of next of kin	معل الإقلمة بشوقيد المدين و
Address and Contact Numbers of next of kin	اسم أحد الأقريباء عنوان ورقد عقف أحد الأقرياء
Whereas the Employer wishes to the a qualified and competent person to work for timelier as a household service worker;	لما كان مسالعية التعلى و على أي توطيقت شخص كام وموعل العمل لديه في القصة البولية!
Whereas the Worber enjoys the aforementioned characteristics:	ولما كان المأثل (5) يتيتم والمرقات المنكورة إعلاما ولما كان كل من المأران موالتين على التوقيع على هذا المند
Whereas both parties agreed on signing this contract in	رائداً كان كل من الطرورة بهراهين على هذا المدد. وهنا لديدي المثالة الإنكارة الإنهاء
accordance with the principles and values of the Lebanese family:	بالتالي، وقع الطرقان على هذا العقد بالتراضي المتبادل والنقا
Therefore both parties signed this contract mutually and voluntarily and hereby agree as follows:	على ما يلى:
	1- إن المقتمة جزء لا يتجزا من هنا العقد
The preamble is an integral part of this contract. The Employer agrees to hire the Worker as a flouse helper in their house in accordance with the provisions of this contract.	 يوافق جماعب ألعمل على توطيف العامل (5) ليتوم بمهام عامل فن النفاعة المتؤلية في منزله وفقاً الأحكام هذا النقد
3. The Employer undertakes to pay to the Worker, at the end of each month his/her full salary of surface pursuant to a bank transfer with a written receipt to be signed by both parties.	 يتعهد صافت الصل يدام كافل الراتب الثيوري الذي
Signature of HSW/ (1)/Llab	Signature of Employer/احمادی

- 4. The Worker undertakes to perform his/her work in a serious and sincere manner and to comply with the instructions of the Employer, taking into consideration the work rules, customs, ethics and the privacy of the house.
- 5. The employer undertakes not to employ the Worker in any other work. The employer further undertakes to employ the worker in his her place of residence only.

6. This contract is valid for a period of two years to

be renewed and signed on yearly basis.

- 7. This contract shall enter into effect on the date of departure of the Worker from the country of origin to Lebanon. The recruitment agency from the country of origin is responsible for the Worker during the Worker's wavel from the country of origin to Lebenon. It is understood that at the and of this two-year contract, the Worker is not obliged to continue working even if the residence permit or work permit is still valid.
- 8. The worker conserted to the eforestid capacity in accordance with the tentes and provisions stated in
- The Employer and the Worker shall both keep their own separate capies of the written receipts which must clearly state inter alia, the date of symient, the amount paid and the bank transfer
- 10. The Employer shall ensure that the werker is able to open a sole bank account in the name of the Worker in Lebanaca, subject to Lebanere banking rules and regulations.
- If: 'The Employer shall deposit the Wester's monthly salery from the first month of histor employment, and sick more than seven days from the salery due
- 12. The debit card, pustbook or their equivalent document, as well as the depoint slip or proof of transfer, shall be given to the Worker and shall remain in his/her custody. The Employer shall likewise keep a capy of the deposit slip or proof of trailer.
- 13. The Employer shall ensure that the worker is shie up vibbleren med rendt bisher seliny in bisher desperious tipochciery in the Philippine through bushes or other derivate character success.
- 14. The World Shall Wart for no more than eight (8) Mours a day, if The worker recides with coployers household, hours on call shall not exceed four (4).
- 15. The worker shall get at least 10 consecutive hours of rest at night and a minimum of two (2) hours of of rest at night and a i breaks during the day.
- 16. The employer endertakes to great the worker a period of weekly rest of act less than 24 uninterrupted hours. If the worker resides in the house of the employer, he she shell not be obliged to remain in the household or with household members during rest days.

- · يتميد العامل/(ة) بالقيام بعمله بجنية وبصدق وبالالتزام بتوجيهات صاحب العمل والأغذ في الاعتبار قوأعد الممل والعلاات والاغلاقيف وخصوصية العنزل
- إن يتعهد صباحب العمل بحم استغدام العامل (3) في أي عمل أخر. كما ويتعهد باستخدام العامل (ة) في مكانً سكته نقطر

 ٨- هذا فلعقد مسلم مدة سنتهن على أن يتم تجديده وتوقيعه على أسلس سنوي.

- 7- يدغل عنا السَّد ميز التنفيذ من تاريخ انطلاق الماليل/(ة) مِن موطنه إلى لينان على آل تكون مساولية الانتقال من وطنه إلى لينان على على وكلة الاجتفاع في موطنه، وعند النهاه مدة عد السنتين هذاه يكون العالم الإع عبر مازم باستكسال العمل على ولو كُلُتُ الإللية ورغصية السل مساعتين
- ٥٠ وافق المعامل (٥) على المهام المذكورة اعلاء وقا المُشروط والأمكاء المفكورة في هذا العدر موقع من الطوقين.
- 9. على ساحب السأل والعامل () أن يعتقطا بكل نسفة عن الإيصال الفطى الذي يجب أن يتضمن بوضوح تتريخ الحفع والسلغ المنفوع بالإنسافة إلى تفاسيل التعويل المصرفي
- 10. طي صاحب السل ضمان إمكانية أن يقيم العابل/(1) حسلب مصرفی بلیم البلیل:(۱) فی آینان سع مراعات الأحكام المسرقية القيانية
- 11. ويجب أن يردع صلعب المثل أياء ينية لا تزيد عن سَمِماً لِهُمْ مِنْ تَكُومِ لِمُقَطِّقَ الْرَقْبِهِ الْرُقْبِ الْأَمْرِي المامل/(ة) ابتداء من أول كبير من توطيله
- 12- يتوجب إعطاء العاملية(ة) بطقة السعب رنفتر المسلب أو أي وقيَّة مَعَالِلَةُ بِالإِصْافَةُ إِلَى غُسِيةً الإيناع أو أي تأول على التحويل المصرفي
- 13- على مَيَاتِب المِثَلُ انْ يَصْنَ الْمَلْأَوْرَامُ لِيَكِيلُةُ سيعب ولعرف راقبه في فينتلع في فكيليس وذلك جو قبلوگ او ای گوات رسیهٔ آغری مرد فی
- 14. لا يعب أن يمثل العاطيرة) لكثر عن 8 ساعك في هُوم وإنَّا كَانَ الْمِعْلَ/(5) يَسِلُ فِي مِنْزِلِ سِيلِمِي السل. 7 بهد از گزید ساعات الاست عاد الایتهایلی حن فيه ساعات

على العلى(1) أن يتعمل على 10 ساعات مثلاثة مِنْ أَلِرَامَةً فِي الْمُؤْلِ وَمِنْأَعَيْنَ لِسَرَّامِةً عِلَى الْأَلُّ غلال النهار

١٥. وتعود صلحب قصل بيلج عبالة أسوعية البليليان لا تقل منفها عن 24 ساعة خراصلة إذا كان التعليان) يقوم فن عنزل صلحب السل، لا يمكن يجباره على البقاء في المنزل أو مع أفراد المنزل خلال أيام عمالته

- 17. The employer further undertakes to grant the worker a yearly vacation of fifteen (15) days - the conditions of the use of which shall be defined by both parties, if the worker chose not to avail of his/her vacation leave, the employer shall pay the monetary equivalent at the end of each year of employment.
- 18. The employer shall bear the cost of transportation including pirfure to the site of employment and back to point of origin upon the expinition of the contract and ensure the worker's timely repairiation.
- 19. The employer undertakes to meet the requirements of decent work and fulfill the worker's needs, including food, clothing, adequate heating and cooling as part of the worker's accommodation with which his her dignity and right to privacy are
- 20. The worker has the right to a sick leave hased on a medical report for half a month with full salary and a month with half solary. The employer shall ensure that the worker has the means to secure the required medical report.
- 21. The employer shall ensure the salety of the worker in the conduct of her work and shall not ask the worker to perform dangerous make.
- 22. If the worker suffers from sickness derived from his/her services and work-related injuries, the worker has the right to additional sick leaves with still salary for the carine period of her illness or mins.
- 23. the employer undertakes to obtain a residence perinit and work permit for the morker in accordance with the fales and regulation at his own expense. The displayer this audicates to renew them for so long as the worker warks for himbler.
- 24. The worker shall course that she schools her paraport six months prior to the explicy of her residence period to avoid any delige in the renewal of his residence and work parapits. The employer that enquire that the welfer has the parame to perform this sail. Otherwise, the implicit must be responsible for any possibles the min he incurred due to the deligy in the renewal of the worker's residence permit of work perm
- 25. The employer shall respect the worker's right to privacy and to her personal helongings. The worker's passport residence permit, work permit and copy of this contract shall remain at all

times in the possession of the worker.

26. The employer shall ensure that the worker has

access to information untertals, approved by the Lebenete and Philippine governments, on the worker's rights and obligations in Lebenou.

- 27. The employer undertakes to provide the worker with an insurance policy from a company recognized in Lebanos in accordance with the conditions prescribed by the ministry of labor.
- 28. The insurance policy shall also cover the repatriation of the worker's remains and personal belongings to his/her country of origin in case of

- 17. كما ويتعهد صاحب العمل بمنح العامل/(ة) إجازة سنوية خمسة عشر (10) أيام وتحد شروط استخدام عِبْدُ الإجازة بين الطَّرقينِ إِنَّا أَعْتَارِ الْمَامَلِ/(3) عدم الاستفادة من هذه الإجلزة المنوية، على مسلمب السل أن يتفع المقابل التلاي لهذه الإجازة غي نهاية كل مئة من أتوظيف
- 18. على صاحب المثل أن يتعمل كَلْقَة التَكُلُ بِمَا فِي ذَلِكُ البيغر إلي موقع البيل والعودة إلى نقطة الأصلُّ عند انتهاء المعدّد وضمل ترحيل المامل/() في الرقت
- 19. يتبيد مسلمب الصل بالوقاء بمتطلبات الصل اللائق ويَطْهِيةُ المُتَوَاجِاتَ الْعَامَلِ (٥) بِمَا فَي ذَلُكُ الْعَلَمُ الْعَلَمُ الْعَلَمُ الْعَلَمُ ا والمليس والتعلية والتبريد الملائمين كجزء من إقامة المِلْيلِ/(ة) واحترام كرانته وحقه في الغصوصية.
- 20. للعامل/(ة) المعنى لني إجازة مرجمية أستنشأ إلى تقرير طبي منة نصف شهر بواتب شهري كامل ومدة شهر بنصف راتب شهري على صلحيه العل ضمال أن يكون لدى العامل/(5) الوسائل اللازمة الحصول على التقرير المابن المطارب

إن على تفاقب المل شمان سائمة العاملة(ة) خال مَرْ لُولِةٌ عَمَّاتُهُ وَلاَ يَجْبُ أَنْ بِطْلُبُ مَنْ الْمُشَّالُونَ } القِلم بمهام فطرة

رِر. فِيَّا كُلُ الْمِلِيلِ (٤) يملي بن مرض يميب خدمله أو مِن إصابات من جراء عيله له المق في إجازات عرضية إشالية براتب كالل طول قرة المرض أو

23. الأسالة. يثنون سَاعِبِ العلَّ بالعصول طن إقامة ورخصة وبِلَّ الْبَعْلُ\دُوّ رَاقًا النَّرَاجِ وَالْأَنْطُنَّةُ وَعَلَى كُلُّتُهُ كيا ويتعهد مناهب البعل بتجديدهما طلما أن العائل/(ة) يبيل ليوه.

24- على ميليس فعل شعل توبه جراز ستر العلى (١) قل سنة ألهر من تاريخ النهاء سلامية الإللتة بنها لأق تأثير في قهديد الإللمة ورغمسة التعلق على صياميه المعل شبعال أن المعلى(ع) يماك الإستان الكافية التولير بذلك. و1/ أسركون صاحب النفل مسؤولاً عَنْ أَيْ غِرَامَاتَ كَدَّ تَتَبَعَ مِن عِراءَ النائير في كيفود الله النقل(ع(ة) رز عَمَّةُ معلهِ

25- يولن سيلعب السبل المترام على المشال/(ة) في أنسرمها إلى المتكاك الماسة ينهب أن يمالك العامل/(ة) على الدوام جواز سفره وإقابته ورخمسة عطه ونسفة عن العد

26. على مسلعب المثل شمال جميول البايل (1) على البطرمات المرافق طها عن المكرمتين الليانية رَ الْلَهُ بِيْرُةَ حَرِكَ حَرِي الْعَامَ وَإِنَّ وَرَاجِلُهُ فِي أَيْدَانَ

- 27. وثميد مباهب المحل بنتاج العامل/(ة) بوابعثة تأنين مسعية من شركة مطرف بها في لينان ووفقاً للشروط الموضوعة من وزارة الصل
 - 28. على بوليمية التأمين أن تغطي تكاليف ترحيل جشان العامل/(ة) مع مطكلة الغاسة إلى بلاده في علة

death' as soon as legally possible and without undue delay. In case the repatriation of remains is not possible, the same may be disposed of after obtaining the approval of the worker's next of kin or by the Philippine embassy.

29. There should be no restrictions on the worker's religious practices and correspondence, including but not limited to calls and SMS, through the worker's own cell phone, during break times and hours on call.

30. The Worker has the right to receive telephone calls and letters addressed to him/her. The Employer shall let him/her call his/her family at least once a month on the Employer's expense. Other phone calls made should be paid by the Worker himsel/herself.

The Employer shall be entitled to terminate this
contract in the following cases:

a. Serious inisconduct or willful disobedience by the worker of the lawful orders of the coupleyer or a member of his ber faintly after such has been satisfactorily proven by the Employer.

b. In case the Worker combits in nex that is punishable by Lebanese laws in accordance with a court judgment.

In such cases, the Worker shall be obliged to pay the price of the return fiction to histour country of origin.

32. The Worker shall be estimed so terminate the contract, with the Employer baking full responsibility, in the following cover:

a If the Worker is physically abused, makes and executed, accompany of partially abused, threatened and reptailty or physicalogocide dealed by the Europey's any addition of higher limits it any resident of higher limits than satisfactorily proven by the Wester.

b. If the Employer temploys the Winter subfor a capacity other than that make which have had been recorded without his his written thinsen.

c. If the Employer commits thy little, histories.

d. If the Employer Milestating of the series of this continue. A state in the continue. A state is a series of the continue. The series of the Wester's sales.

In much cross. The Compleyer deal by distinct to results the Wolfer to his her commer and to pay the cost of the invest states.

33. The Employer may retained the contract without cated by serving a venture messed to the Worker at least out friend in between the Englisher shall absolute the cost of the Worker's reposition.

shoulder the cost of the Wolter's reputition.

34. The Worker may terminate the contract without cause by serving a virtual nation of the Employer at least one mouth in advance. The Worker shall shoulder the cost of kin/her reputriation.

 Either party may terminate this contract on the ground of illness, disease or injury suffered by the Worker, where the latter's continued employment الوقاة حالما يصبح الترحيل ممكناً قانونيا وبدون تأخير في حل كان ترحيل الجثمان غير ممكن، يجوز التصرف بالجثمان بعد العصول على موافقة أحد الإفرياء الملك/3) أو المقارة الفايينية.

of the ★ the company and the set 数数

29. بجب ألا تفرض أي قود على معارسات المامل/(ة) الدينية أو على مراسلاته التي قد تتضمن على سبيل المثل الاتصالات الهاتفية والرسائل التصية المبموثة من عائف المامل/(ة) الخلوي خلال ساعات الإستدعاء الإستياملي

30- يحق العامل (٤) تكفي الاكتسالات الهاتية والرسائل المرسلة المعلى المسلم المعلى المرسلة المرسلة المرسلة المرسلة المرسلة المراكزة من المرسلة المرسلة

ا3- يمكن أصاحب العمل ضبخ البقد في الحالات الذاية.
أ سوء سلوك جنهم أو حسيان متحد من قبل العامل إذا لاوامو صاحب العمل بشكل وامنح.
ب إذا اوتتب العامل إذا عملاً تعالى عليه التوانين اللهائية العزامة والإجراء وإقا لعكم صادر عن العملية.

لَّي عَنِّهِ الْعَالَاتِ، يَكُونَ الْعَلَمَلِ،(ة) مَازَمًا بِنَفِع ثَمَنَ تَنْكُرُ وَالْمُونِةَ إِلَى مُوطِئَةٍ.

32. يَعِلَ الْمَطْهُ وَكُنَّ مُنِحَ الْمِيَّدُ، ويَكْمِلُ مَالِمِ الْمَلُ الْمُسَارِدِ وَالْمُعَالِدِ فَي الْمِلاثِ الْكَلِيدِ.

ا إلا تعرض العلمارة) للإسابة المستهة، رسوه المعلمة والاحتاء المبتدى والمبتدى أن المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى المبتدى والمبتدى المبتدى المبتد

ب إذا كان مبلعد قبيل البائزاق سهام عو المبهم التي تنظيمه من أبيان ويفوز مواقته المبلية ثر إذا كام صائعه العلل بأن خسم في الراتب

التيري ج. إذا التيك مساحب الساراتا من لمكام منا الدف بما في ذاك أن تأثير في داع رحب المقارات التيري في الله المنازت الكون مساحب مازما الإعلام المنازاة إلى باده ورداع ثمن كاكرة المنفر

13. يعكن أميناهب المعلى إنهاء البقد بدون سبب عير إعطاء التعلر غطى المغلى(*) قبل طبع على الاكل ويكون صاحب العلل عازها بتنظية تكليف ترعيل المهل\()(3)

4 أرد يمكن المليل(3) إنهاء الفقة يقون ديب عبر إعطاء المار غيلي اصلحب البعل قال شهر على الأكل ويقون العلم(3) ماؤماً بتعلية تكليف الترحيل

35. يَسْكُلُ لَأَي مِن الطَّرِ أَيْنَ الثَّمَّاءَ هَذَا الْمَقَّدُ بِسَيْبٍ مَرْ مَنْ أَوْ دَاءَ أَوْ أَصْلِهُ يَعْلَي مَنْهَا الْعَامَلُ (ءَ) وبحوث يكون استكمال عمل هذا الأخير محظوراً بموجب المُنْتُونَ أُو is prohibited by law or is prejudicial to the Worker's health as well as to the health of the Employer or his/her household. The repatriation expenses shall be shouldered by the Employer.

- 36 In case of dispute between the Employer and the Worker, the matter must be referred by either party to the Lebanese Ministry of Labor or to the competent Lebanese court to claim any rights and/or compensation. The Worker has the right to request the presence of a translator and/or a representative from the Embassy of the Worker.
- 37. Either party may also choose to initially refer the matter to the Embassy of the Worker which shall endeavor to actile the issue amicably to the best interest of both parties. If the dispute remains emerorived, the Embassy shall refer the matter to the appropriate Lebanese authorities for adjudication and/or resolution, if requested by the Worker.
- 38. The Employer shall ensure the immediate repatriation of the Worker at the Employer's expense, in the event of war, civil disturbance or major natural establity.

This contract may be renewed only upon the musical agreement of the Worker and the Employer.

- 39. In case the Worker desires to continue working with the Employer after the empiry of the 2-year contract without returning to his/her country of origin for a vacation, the Worker is estitled to an additional one-month salary for every year the contract is renewed.
- 40. Payment of the additional one-month salary shall be made upon the completion of one year of service in line with the one-year renewal of the contract.
- 4.1. This contract has been drawn up before the Notary Public in Arabic and English under three duplicate copies. Both seats have equal authoritative effect and are signed by both parties. In case of discrepancy between the two versions, the prevailing text is the text written in English.

The Employer and Worker shall such receive their own copy.

ia	witness whereaf, the parties have signed this contra	Ġ
غسد	e e e e e e e e e e e e e e e e e e e	

يضرّ بصحة العمل/(ة) أو بصعة صلعب العمل أو أي من أقراد عقلته, ويتكفّل صاحب الممل بتغطية كافة تكاليف الترحيل.

- 36. في حال نشوب خلاف بين صاحب العمل والعامل/(ة)، يجب أن تحال المسألة من قبل أي من المرفق إلى وزارة العمل اللينائية أو إلى المحكمة اللينائية المختصة للمطالبة بأي حقوق و أو تمويضات. يحق للعامل/(ة) طلب حضور مترجم من حفارته و أو ممثل عن سفارته.
- (5. يحق لأي من الطرفين اختيار إحالة السبكة إلى سفارة العامل (5) التي يجب أن تسمى إلى حل المسالة ودياً لمسلحة الطرفين. وإنا بقي الفلاف مستمراً تحيل السفارة المسلكة إلى السلطات البنائية المختصة للبت فيها وإيجاد حل، بناء على طاب العامل (5).
- 35. على صلحب العمل أن يضعن ترحيل العامل (ق) القوري في حال نشوب العرب أو الإضطرابات العديمة كبيرة، ويكون الترحيل على نفقة صاحب العمل.
 يمكن تجديد هذا المقد بناء على الإنفاق المتبائل بين العمل/(ة) وصلحب العمل قطر
- إذا كان العامل (5) يرغب بإكبل العبل ادى صاحب الممل الدى صاحب الممل بند انتهاء صناحية غلا المنتبن بدون المودة إلى يلده لإمضاء عطابة، يحق العامل (5) براتب شهر إضافي عن كل بنة تجديد ليذا العدل.
- بتم تسنود هذا الراتب الشهري الإشاعي عند استكمال منة السنة لتجدد الحد.
- إن. حرر هذا العقد باللغة العربية والإنكليزية أمام الكاتب
 العقل على ثلاث نسخات. النصين التأثير الكاتوني
 نفيه وهما موقعان من الطراون في حل برز أي
 تتقش بين السختين فإن النص السائد هو النص
 السائد هو النص الإنجليزي.

كُلِّ مِنْ صَلِّعِبِ الْعَلِّ وَالْمُلِّلِ/(5) مَوْمَصَائِلَ عِلَى النَّــَـّةُ الْمُلِّلِةِ) مَا النَّامِةِ وَالْمُلِّلِةِ الْمُلِّلِةِ إِلَّامِينَا إِلَيْمِالِ الْمُلْكِةِ إِلَيْمِالِ الْمُلِّلِةِ إِلَّامِينَا إِلَيْمِالِ الْمُلْكِةِ إِلَّامِينَا إِلَّامِينَا إِلَيْمِالِ اللَّهِ الْمُلْكِةِ إِلَيْمِالِ اللَّهِ الْمُلِّكِةِ إِلَّامِينَا إِلَيْمِالِ اللَّهِ الْمُلْكِةِ إِلَيْمِينَا إِلَيْمِالِ اللَّهِ الْمُلْكِينِينَا إِلَيْمِينَا إِلَّهِ الْمِينَالِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَّهِ الْمُعْلِينِ اللَّهِ الْمِينَالِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا أَلِيمِينَا أَنْ مِينَامِينَا أَلِيمِينَا أَلِيمِينَا إِلَيْمِينَا أَلِيمِينَا أَنْهِمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا إِلَيْمِينَا أَمِينَا أَلِيمِينَا أَلْمِينَا أَمِينَا أَلِيمِينَا أَمِينَا أَمِينَا أَمِينَا أَمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَلِيْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِيمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَلِيمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَالِي أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِيلِي أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِينَا أَمْمِيلِي أَمْمِيلِيْعِيْكِيْكُولِي أَمْمِيلِ

بقاريخ	الث	هنا	طی	الطرفان	وقع	تكم	W	بيانا
-						-		

Signature of HSW/ (1)/

ملعب العال/Signature of Employer

	*	.		 	
				,	
				,	
•					

CERTIFICATE OF EMPLOYMENT

This is to certify that		(name of worker) started to work in our						
	nouse on(date) as							
under my personal sponsors	hip with a basic salary o	f		(in	USD) per	month.		
He / She is still wor	king in our house and i	s going l	home	to the	Philippine	to take	her	
vacation on	(date	and	will	be	coming	back	on	
(da	ate).							
submitted for verification to a an Overseas Employment C								
Issued thisd	ay of	20 at		•		·		
	-		ne of l					

				-1
			•	•
				-



Philippine Embassy PHILIPPINE OVERSEAS LABOR OFFICE Baabda, Lebanon

UNDERTAKING BY THE EMPLOYER OF DOMESTIC WORKER

	I,, with residence and postal addres
at	, employer of OFW
	solemnly promise to undertake the following:
1	. That I shall bring her/him for registration at the Philippine Embassy;
2	. That she/he shall be made to work in my residence only and shall be treated humanely by me and other persons staying at my house;
3	. That she/he shall be given rest day, separate sleeping quarters and given rest period of a least eight (8) continuous hours daily;
4.	. That she/he shall be allowed to freely communicate with her family in the Philippines a reasonable time of the day or night;
5.	. That she/he shall be permitted to communicate with the Embassy when needed and shal have custody of her passport at all times;
6.	. That I shall not make her/him extend her/his contract or transfer to another employed without informing the Philippine Overseas Labor Office (POLO) Embassy and shall present her/him at the POLO when so required;
7.	. That in case of misunderstanding between her/him and myself, I shall consult the Laborattaché of the POLO of the Philippine Embassy; and
8.	That I shall notify the POLO of the Philippine Embassy of any significant developments about her/his health condition and employment if any, including her repatriation.
Signa	ature of Employer:
Conta	act numbers: Mobile; Tel; Fax





Philippine Embassy PHILIPPINE OVERSEAS LABOR OFFICE Baabda, Lebanon

Administrator BERNARD P. OLALIA Philippine Overseas Employment Administration EDSA cor Ortigas Avenue, Mandaluyong City **Philippines** SUBJECT: CONTINGENCY PLAN Dear Administrator Olalia: Please be advised that in the course of any impending contingency (i.e., natural calamity, man-made disaster/war), I shall strive my best to repatriate my worker, who is working in my house to her point of origin the soonest time possible via safe course travel. If repatriation measure is not possible as prompted by prevailing circumstances that may occur, I shall provide her continuous support (food, medical, clothing and safe shelter) and will constantly communicate the status of his/her living conditions with the Philippine Labor Office (POLO) of the Philippine Embassy and with her/his family. AND BY VIRTUE OF THIS LETTER, I pledge to give her/him a reasonable and justified treatment. Very truly yours,

EMPLOYER'S NAME/SIGNATURE